
V.U.: SIMON LEJEUNE, SINT-KRISTOFFELSTRAAT 8.1, 9860 OOSTERZELE

 oosterzele@n-va.be I  www.n-va.be/oosterzele I december 2019 I nr. 1

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

OOSTERZELE

Vlaanderen investeert in Oosterzele
De nieuwe Vlaamse Regering is een feit. De N-VA heeft met Jan Jambon als Vlaams minister-president en 
met ministers voor onder andere onderwijs, sport, dierenwelzijn, omgeving en financiën heel wat touwtjes 
in handen. Daar heeft ook onze gemeente baat bij.

Vooruitgang voor élke Vlaming
Het nieuwe regeerakkoord draagt een duidelijke N-VA-stempel. Ons 
verhaal van rechten en plichten loopt als een rode draad door domeinen 
zoals werk, onderwijs en inburgering. Dat blijkt uit maatregelen zoals een 
jobbonus voor de lage lonen, strengere toegang tot ons sociaal systeem en 
gemeenschapsdienst voor leefloners. De ambities liggen hoog, met onder 
meer 120 000 extra jobs en 10 000 hectare extra bos. Minister-president Jan 
Jambon heeft daarmee één doel voor ogen: vooruitgang voor élke Vlaming.

Ruim 1,7 miljoen extra voor Oosterzele
Ook Oosterzele vaart als gemeente wel bij het Vlaamse regeerakkoord.  
De nieuwe regering is nog maar twee maanden oud en komt al met heel wat 
goed nieuws:  
•  Oosterzele krijgt in het totaal ruim 1,7 miljoen euro extra investerings-

budget.
•  Vlaams minister Ben Weyts investeert ruim 100 000 euro in de  

Balegemse Vrije Basisschool. Geld dat moet dienen voor energie- 
besparende maatregelen die de school groener en de energiefactuur  
goedkoper maken.

•  Vlaams minister van Financiën en Begroting Matthias Diependaele maakt ruim 1,5 miljoen vrij voor onze open ruimte.  
Zo kunnen we die beter beheren en beschermen en het landelijke karakter van onze mooie gemeente bewaken.

N-VA Oosterzele zal erop toezien dat het geld goed besteed wordt. Samen gaan we voor een veilig, landelijk en sociaal Oosterzele.

Schepen Orville Cottenie aan het woord (p. 3)N-VA wil schoolomgevingen nog veiliger (p. 2)

Nieuw bestuur voor N-VA Oosterzele
Onze afdeling heeft een nieuwe voorzitter: Simon Lejeune. Hij kan rekenen op Veerle  
Van de Putte als ondervoorzitter, Jo De Munter als secretaris en op een sterk team  
van stuk voor stuk gemotiveerde bestuursleden. “De uitdagingen zijn groot. We kijken 
vooruit en gaan keihard werken”, aldus onze nieuwe voorzitter.

Veiliger, aangenamer en moderner
In het gemeentebestuur stelden we een lijst op met acht prioriteiten. De N-VA-stempel is 
duidelijk. Kort samengevat: wij willen onze gemeente veiliger, aangenamer en moderner 
maken. In de komende huis-aan-huisbladen informeren wij u over de plannen en stand van 
zaken van die acht prioriteiten. Verder in deze uitgave leest u alvast meer over de visie van 
onze schepen Orville Cottenie. Maar eerst en vooral wensen wij u, uw familie, vrienden en 
kennissen een zalig kerstfeest en een gelukkig nieuwjaar.

  Kersvers afdelingsvoorzitter Simon 
Lejeune wil er samen met de andere 
bestuursleden keihard voor gaan.

  Met Matthias Diependaele, Ben Weyts, Zuhal  
Demir en Jan Jambon in de Vlaamse Regering is  
de N-VA klaar om Vlaanderen te laten schitteren.
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N-VA Oosterzele in beeld

  Samen genieten van een herfstzonnetje 
na een stevige vergadering.

  Voorzitter Simon Lejeune 
wenst Matthias Diependaele 
uit Zottegem in naam van 
N-VA Oosterzele succes met 
zijn nieuwe functie als minister 
in de Vlaamse Regering.

  Ondervoorzitter 
Veerle en bestuurs-
lid Elisa onderweg 
naar het N-VA- 
partijcongres om 
het Vlaamse regeer- 
akkoord goed te 
keuren.

Woensdag 11 maart 2020
Hou deze datum zeker vrij voor 
een boeiende gespreksavond 
met een N-VA-topper. Meer info 
volgt nog via onze communica-
tiekanalen.

Volg ons
N-VA Oosterzele houdt u graag op de hoogte van alle nieuws en wil de dialoog aan-
moedigen. Dat doen we op straat, maar ook via de moderne communicatiekanalen. 
Volg ons daarom zeker ook op Facebook, Instagram en Twitter:

 N-VA Oosterzele      nva_oosterzele      NVA_Oosterzele

  Gezelligheid troef op ‘Gijzel 
Kirmesse’.

N-VA wil schoolomgevingen nog veiliger maken
Het bestuursakkoord van Oosterzele schuift veiligheid naar voren als een prioriteit. Terecht, vinden we bij 
N-VA Oosterzele. Veiligheid is dé kerntaak van een overheid, ook van een gemeentelijke overheid. We zetten 
daarom onder meer in op maximale veiligheid in onze schoolomgevingen.

Ruim een op de twee inwoners vindt 
Oosterzele niet veilig voor kinderen
N-VA Oosterzele doet er alles aan om de 
veiligheid in onze gemeente te verhogen. 
Niet in het minst in de schoolomgevingen. 
Uit onderzoek blijkt dat maar liefst 54 
procent van onze inwoners het onveilig 
vindt voor kinderen om zich in Oosterzele 
te verplaatsen. Daarom willen we zeker 
in de buurten waar scholen gevestigd zijn 
de veiligheid maximaliseren. Voormalig 
Vlaams minister van Mobiliteit Ben Weyts 
maakte eerder al 20 miljoen euro vrij voor 
veiligere schoolomgevingen. Daarbij geldt 
het principe ‘één euro voor één euro’: de 
Vlaamse overheid legt één euro bij voor 

elke euro die de gemeente investeert. Van 
die regeling maken we al gebruik om de 
Vrije Basisschool in Balegem veiliger te 
maken.

‘Out of the box’ denken
Maar we willen nog meer doen met de 
middelen die de Vlaamse overheid aan-
reikt. Daar waar de nood het hoogst is, 
moeten we een tandje bijsteken. Dat kan 
door ‘out of the box’ te denken en bijvoor-
beeld ook gevleugelde of 3D-zebrapaden te 
overwegen. Dergelijke zebrapaden tonen 
aan hoe je met een kleine ingreep toch een 
verschil kan maken. Uiteraard steunt onze 
afdeling ook de sensibiliseringsactie van 

politiezone Rhode en Schelde om aan-
dacht te vragen voor zichtbaarheid in het 
verkeer. Want zien en gezien worden is be-
langrijk, zeker in deze donkere maanden.
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Schepen Cottenie haalt  
internationale pers
Onze schepen Orville Cottenie haalde de Duitse media. In de 
Acher Rench Zeitung had schepen Orville het over de samen-
werking met Oberkirch, de Duitse partnerstad van Oosterzele. 

Benieuwd naar wat schepen Cottenie te vertellen had? Surf dan naar  
oosterzele.n-va.be/Oberkirch. Veel leesplezier!

Bron: Acher Rench Zeitung, 9 augustus 2019

“Veiligheid, leefbaarheid,  
landelijkheid en welbevinden. 
Dat zijn mijn speerpunten”
Orville Cottenie is inmiddels ruim negen maanden eerste schepen van Oosterzele. Tijd om eens te 
polsen naar zijn bevindingen als beleidsman in onze gemeente. 

Hoe zou je je eerste maanden in de gemeentepolitiek  
omschrijven?
“Gemakkelijk is het niet om die te omschrijven. De voor-
bije maanden waren erg druk en intens. Ik leerde heel wat 
mensen kennen en heb veel nieuwe kennis en ervaring 
opgedaan. Ik leerde onder meer dat een gemeente besturen 
niet onoverkomelijk moeilijk is, maar dat het wel heel veel 
tijd en inzet vraagt. Sowieso is het een erg boeiende een 
leerrijke ervaring.”

Welke accenten wil je de komende vijf jaar leggen in het 
beleid?
“Ik wil de nadruk leggen op vier speerpunten: veiligheid, 
leefbaarheid, landelijkheid en welbevinden in de breedste 
betekenis van het woord. Die principes moeten we bij elke 
beleidsbeslissing in gedachten houden.”

Een paar maanden geleden had je het over een nieuw  
dienstencentrum op de site van het VRV aan de  
Van Thorenburghlaan. Hoe zit het daarmee?
“Zonder in detail te treden kan ik zeggen dat het dossier in 
beweging is en dat de N-VA er nauwlettend op toeziet.  
De bedoeling is om de volledige gemeentelijke administratie  
– met uitzondering van de dienst Sport en Cultuur – over 
te brengen naar een nieuwe site. Inclusief de diensten van 
het OCMW dus. Ook de gemeenteloods willen we verhuizen. 
Mijn voorkeur gaat uit naar de VRV-site. Daar kunnen we 

ook zorgen voor nieuwe wooneenheden en voor onge-
veer vijf hectare bos die moet dienen voor recreatie en als 
groenbuffer. We gaan voor een hedendaags verhaal en dat 
valt in het huidige gemeentehuis moeilijk te realiseren. 
Eerst volgt nu een haalbaarheidsstudie over het project.”

Wijst dat extra bos er ook op dat de gemeente iets wil doen 
voor het klimaat?
“Absoluut! De natuur en het klimaat liggen me zeer nauw 
aan het hart. N-VA Oosterzele heeft zelfs de ambitie om 
nog deze bestuursperiode het bosgebied onze gemeente 
gevoelig uit te breiden. Ik zal daarvoor binnenkort een 
concreet voorstel op tafel leggen.”

Als ondernemer hecht je wellicht ook veel belang aan de 
bevoegdheid Lokale Economie. Hoe wil je die invullen? 
“Ik wil de komende jaren absoluut een ondernemersloket 
opstarten. Het gemeentebestuur moet regelmatig samen- 
zitten met de lokale ondernemers om samen te zoeken  
naar oplossingen rond mobiliteit, ruimte en begeleiding.  
We moeten zorgen voor bedrijfsruimte om starters en 
groeiende bedrijven een (nieuw) onderkomen te bieden. 
Ook de inwoners van Landskouter, Moortsele en Gijzenze-
le – die het momenteel zonder buurtwinkel moeten stellen 
– wachten op een oplossing. Kortom, er ligt heel wat werk 
op de plank.” 

Orville Cottenie, schepen
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


